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الف- دولت

نام و نام خانوادگی 

نماینده

وضعیت حضور

(حاضر/ غایب/ 

نماینده)

سمت نام و نام خانوادگی ردیف

امیدیان نماینده استاندار سید محمد تقی شاهچراغی ۱

شاکر نماینده سازمان برنامه وبودجه نادری ۲

- حاضر سازمان صنعت معدن و تجارت اکبرابدالی محمدی ۳

- حاضر سازمان جهاد کشاورزی حاجی رضا ۴

- حاضر امور اقتصاد و دارایی فراهانی ۵

- حاضر تعاون کار ورفاه اجتماعی وزیری ۶

- غایب دبیر کمیسیون هماهنگی بانکها میرخلفی ۷

ب- مجلس شورای اسلامی

نام و نام خانوادگی 

نماینده

وضعیت حضور

(حاضر/ غایب/ 

نماینده)

سمت نام و نام خانوادگی ردیف

- غایب نماینده مجلس احمد امیر آبادی ۱

- غایب نماینده مجلس  حجت السلام ذالنوری ۲

- - نماینده مجلس - ۳

ج- قوه قضائیه

نام و نام خانوادگی 

نماینده

وضعیت حضور

(حاضر/ غایب/ 

نماینده)

سمت نام و نام خانوادگی ردیف

- غایب ریاست دادگستری/معاون حجت الاسلام  مظفری ۱

- غایب دادستان حجت الاسلام غریب ۲
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د- شهرداری و شوراها

نام و نام خانوادگی نماینده

وضعیت حضور

(حاضر/ غایب/ 

نماینده)

سمت نام و نام خانوادگی ردیف

رمضانی نماینده شهردار مرکز استان  مرتضی سقائیان نژاد ۱

- غایب رئیس شورای اسلامی استان اسلامی ۲

         هـ- (رؤسای اتاق ها) تعاونی و خصوصی

نام و نام خانوادگی 

نماینده

وضعیت حضور

(حاضر/ غایب/ 

نماینده)

سمت نام و نام خانوادگی ردیف

اله یاری نماینده ریاست اتاق بازرگانی صنایع معادن و کشاورزی ابوالفضل خاکی ۱

- حاضر دبیر اتاق تعاون ۲ حاج ابراهیمی

- غایب ریاست اتاق اصناف خرمی ۳

      و (مدیران عامل یا رؤسای هیأت مدیره شرکت های برتر خصوصی و تعاونی یا رؤسای تشکل های اقتصادی بخش 
خصوصی و تعاونی)

نام و نام خانوادگی 

نماینده

وضعیت حضور

(حاضر/ غایب/ 

نماینده)

سمت نام و نام خانوادگی ردیف

- حاضر ریاست اتحادیه صنف موسسات اتومبیل سید عبدالرسول موسوی ۱

- حاضر مدیر عامل شرکت فریدولین محمد حیدری ۲

- حاضر ریاست انجمن صنایع برق و الکترونیک علیرضا هاشمی ۳

- حاضر مدیر عامل شرکت تعاونی صنایع پلاستیک محمد مهدی خاقانی ۴

- حاضر مدیر عامل مولدان صنایع شیمی مجتبی حاج حسینی ۵

- حاضر ریاست هیات مدیره انجمن سنگ لاشه زکریا غلامی ۶

- حاضر ریاست انجمن قطعه سازان محمد آقاجانی ۷

- حاضر ریاست اتحادیه بافندگان فرش دستباف صادقی ۸
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      ز- اسامی مدعوین و سایر مراجع و دستگاهها

سمت نام و نام خانوادگی ردیف

معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت امور خارجه مهدی صفری ۱

معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری امیدیان ۲

نمایندگی وزارت امور خارجه مکارم ۳

مدیر کل دفتر جذب وحمایت از سرمایه گذاری شهیدی مهر ۴

اداره کل امور مالیاتی علیزاده اهوازی ۵

راه و شهر سازی صادقی ۶

آب و فاضلاب بختیاری ۷

ریاست اتحادیه صادرکنندگان حسن آقاجانی ۸

ثبت اسناد و املاک محمدی ۹

بسیج مهندسین سرهنگ نیکو کلام ۱۰

دبیرکل اتاق بازرگانی محمد حاجی زمانی ۱۱
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شرح جلسه:( پیش از دستور)

آقای غلامحسین الهیاری نائب رییس اول اتاق بازرگانی قم 

با عرض خوش آمد به مدیران و کارشناسان محترم دولتی و همکاران و فعالان اقتصادی اتاق در بخش خصوصی جلسه 
شورای گفتگو را آغاز می کنیم  امروز در شرایط ویژه و حساسی از نظر فاکتورهای اقتصادی و فشارهای ناشی از تحریم 
های بسیار مخرب برای تولید و صادرات قرار داریم. هزینه های مضاعفی که بر صنعت و صادرات بدلیل مشکلات حمل و 
نقل، بانکی و ارزی بر تولید تحمیل می شود دشواریهای زیادی را بهمراه داشته است که امیدواریم با تدبیر دولت و 
کارگزاران فعال و دلسوز در سطح کشور یا استان حل و رفع گردد ما هم بعنوان اتاق بازرگانی در این راستا وظایف خود را 
در حمایت از تدبیرهای بعمل آمده با توان افزون تر از گذشته بعهده گرفته و انجام خواهم داد. این نکته قابل ذکر است که 

در ٤ ماهه سال جاری صادرات استان ١٢٠ درصد رشد را نشان میدهد و این چشم انداز مطلوب موجب امیدواری است: 
جلسه امروز بدلیل حضور مهمان خاص معاونت محترم وزارت امور خارجه دارای دو پیش دستور در حوزه پیگیری مصوبات 
قبل خواهد بود و دستور جلسه اختصاص دارد به گفت و شنود با مهمان جلسه که امیدواریم بهره برداری لازم انجام شود.در 
این مرحله از دبیر کل محترم اتاق جناب آقای دکتر حاجی زمانی درخواست می گردد جلسه را با رویدادهای مهم ماه پیش 

ادامه دهند.
آقای حاجی زمانی دبیر کل اتاق بازرگانی قم: 

پیرو سفرهای هیاتهای تجاری و سیاسی در ٤ ماهه گذشته که فراتر از ٥ هیات بصورت مستقل و مرکب انجام پذیرفته است 
در هفته قبل استان میزبان هیاتی از کشور ارمنستان بود. در راس هیات سفیر محترم ارمنستان در ایران و دبیر دوم سفارت 
حضور داشتند که درابتدا از نمایشگاه ویترینی دائمی استان بازدید و سپس با نشست مشترک هیات رییسه اتاق قم و مدیر 
عامل شرکت نمایشگاههای بین المللی استان و رییس کانون زنان بازرگان و شرکت خدماتی شهرک های صنعتی ( 
شکوهیه) ابعاد همکاری تجاری از جمله اعزام و پذیرش تور تجاری دو جانبه و ایجاد پاویون نمایشگاهی جمهوری اسلامی 
در ارمنستان به عاملیت شرکت نمایشگاه بین المللی قم و تاسیس نمایشگاه دائمی ویترینی در کشور ارمنستان مورد مذاکره و 
تصمیم گیری قرار گرفت. گفتنی است در ۹ کشوری که ایران در سفارتخانه های مقصد دارای رایزن بازرگانی می باشد 
کشور ارمنستان قرار داشته که مقرر شد جلسه هماهنگی با سفارتخانه های مرتبط جهت اجرای برنامه های مشترک تشکیل و 

جمع بندی لازم صورت پذیرد.
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پیگیری مصوبات قبلی: 

الف) گزارش صدور اسناد مالکیتی کارخانجات جاده قدیم تهران 

آقای نصیری مدیر عامل اتحادیه کارخانجات جاده تهران :

پیرو مصوبات جلسه قبلی شورای گفتگو و تعیین ضرب الاجل یک ماهه برای حل موضوع که از سوی استاندار 
محترم اعلام و جمع بندی گردید این اتحادیه بصورت مستمر و پیگیرانه اقدام لازم را بعمل آورده ابتدا اینجانب را 
بعنوان نماینده تام الاختیار به اتاق بازرگانی معرفی و سپس از سوی اتاق به اداره راه و شهرسازی معرفی گردید و 
متعاقب آن  بمدت ٢٠ روز تمام در چرخه کار اداری به اداره کل راه وشهر سازی مراجعه نمودم و حتی بصورت 
ارباب رجوع معمولی در وقت ملاقات  با مدیر کل که همراه با بروکراسی بود شرکت کردم اما متاسفانه با عدم 
پاسخگویی بخشهای مختلف مواجه شدم که شرح آن در اینجا ضرورتی ندارد و نهایتاً در بیست و چهارمین روز 
پس از مصوبه گفته شد موضوع به شورای حفظ حقوق بیت المال در دادگستری برای بررسی بیشتر و تصمیم 
گیری احاله شده است و لذا نتیجه ای در یکماه تعیین شده حاصل نشد. واقعاً برای ما که در ٣٠- ٣٥ سال گذشته از 
طریق کاملاً قانونی و برابر شیوه نامه های ابلاغی چه از سوی مدیریت امور اراضی که در یک برهه زمانی از طریق 
آنها زمین واگذار می گردید و چه در حال حاضر که پرونده ها به اداره کل راه و شهرسازی واگذار و تحویل داده 
شده این جمعیت ١٢٠ نفره و کارخانه های متعلق به آنها سرگردان اسناد خود هستند و هرگونه فعالیت از قبیل 
بازیابی ماشین آلات و جایگزین آنها با خطوط تولید فرسوده و یا افزایش فازهای تولیدی که نیاز به دریافت وام 
ثابت و در گردش دارد منوط و مشروط به اسناد مالکیتی شده و موانع زیادی ایجاد کرده اند انتظار میرود مسئولین 
محترم دادگستری با امعان نظر به گذشته موضوع و خسارات و تضیع حقوق انجام شده تصمیم گیری عادلانه داشته 

باشند چون ما همیشه تابع و عامل به دستورات آنها بوده ایم.
در این رابطه درخواست داریم اولاً یک رابط واحد از سوی راه و شهرسازی معرفی تا امور را با وی پیگیری نماییم 
ثانیاً در جلسات شورای مزبور بعنوان مدافع بخش خصوصی و شفاف سازی فرایندهای انجام شده شرکت نموده و 
گزارش کار ادامه دهیم و تالتاً یک زمان محدود برای شورا تعیین تا نتایج بصورت عملیاتی استخراج و برای ایفاد 
منافع عادلانه این بخش و افراد ذینفع در یک دوره زمانی مشخص تعیین تکلیف صورت گیرد. البته آن دسته از 
متقاضیانی که تجاوز به زمین های غیر واگذاری رسمی داشته اند با مالک توافق خواهند نمود و بر اساس گفتگو و 
رضایت طرفین اقدام می نمایند و این امر نباید مانعی برای تصمیم گیری شود و حق آنست دولت به وظایف و 
قولهای خود در همان حدی که مجوز داده است ما را حمایت کند. ضمناً از ١۷٠ هکتار زمین مورد بحث حدود 
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١٢٠ هکتار قانوناً واگذار شده و مالکین اولیه ادعایی بر آنها ندارند و فقط مدعی ٥٠ هکتار باقیمانده یا هر میزانی که 
در نقشه پس از تفریق بدست می آید، هستند.

آقای حسینی مسئول حراست اداره کل راه و شهرسازی: 

پیگیریهای لازم انجام شده و مسیر صدور سند برای واحدهای طرف قرارداد طبق مقررات قانونی طی شده اما بنا به 
ملاحظاتی پرونده به شورای حقوق بیت المال ارجاع شده است و مقرر شده که پس از اعلام دادستان محترم و 
امضاء صورتجلسه تنظیمی با مالکان اولیه که دارای رای قضایی بوده و مدعی تملک زمینهای واگذار شده در اوایل 
انقلاب هستند صورت گیرد و با توافق بین طرفین و حفظ حقوق دولت کار به انجام رسد امیدواریم طی دو هفته 
آتی نتایج به ما منعکس گردد و بعد سندها صادر شود فکر می کنیم مشکل خاصی وجود نداشته باشد و ما کمال 
همکاری را در اداره کل راه و شهرسازی با صاحبان کارخانجات انجام خواهیم داد. البته با جناب آقای غریب 
دادستان محترم هماهنگی های اولیه را انجام داده ایم و ایشان با حسن نیت و بر مبنای توافق دنبال راه حل موضوع 

هستند.
آقای حاجی زمانی دبیر کل اتاق بازرگانی: 

علیرغم دستور جلسه قبلی شورا (جلسه ٥١) توسط استاندار محترم و موافقت مدیر کل راه و شهرسازی نتوانستیم 
صدور اسناد کارخانجات را پس از ٣٥ سال فرایند پیچیده به انجام برسانیم لذا انتظار میرود با تعیین یک نماینده و 
رابط مسئول جهت هماهنگی های بین سیستمی از سوی اداره کل راه و شهرسازی معرفی و همچنین شورای حفظ 
حقوق بیت المال مستقر در دادگستری استان اجازه فرمایند نماینده بخش خصوصی در جلسات شورا که پیرامون 
همین موضوع تشکیل می گردد برای ارائه گزارش از روند شروع واگذاریها و اقدامات صورت گرفته از ابتدا تا 
کنون و زیانهایی که مالکان و مدیران واحدهای ذینفع متحمل شده اند شرکت نمایند چون اساس و فلسفه ایجاد 
شورای گفتگو پیگیری مشکلات واحدهای صنعتی در سه بخش مهم قوای مجریه، مقننه، قضائیه بوده و در سالهای 
نامگذاری شده بنام تولید و اشتغال پشتیبانی از این واحدها یک انتظار طبیعی است چون طی این سه دهه تا کنون 
هیچ اشاره و عطف به شورای حفظ حقوق بیت المال نشده واین اولین بار بوده است.انتظار داشتیم که در جلسه قبل 

مدیر کل محترم اداره راه و شهرسازی- جناب آقای صادقی – اعلام می نمودند و وقت تلف نمیشد.
آقای امیدیان معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری: 

موارد مطرح شده در خصوص صدور اسناد و پاسخگویی به متقاضیان کاملاً موجه است و در جلسه قبلی هم 
جمعبندی صورت گرفت و یکماه تعیین شده توسط استاندار محترم بر اساس همین منطق صورت گرفت اما در 
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حال حاضر چاره ای نیست و فکر کنم دو هفته اعلام شده توسط نماینده محترم اداره راه و شهرسازی کم بوده 
ویکماه تعیین می شود تا ١٤٠١/۶/٥ موضوع مطرح و خاتمه یابد و نتایج در جلسات بعدی شورا گزارش شود ضمناً 
همانطور که گفته شد آقای حسینی مسئول حراست اداره کل مزبور بعنوان رابط و پاسخگو به بخش خصوصی در 
روند اجرا تعیین می گردد که موارد درون سیستم اداره کل را هماهنگ و با نماینده بخش خصوصی همکاری 
نمایند. همچنین پیشنهاد حضور نماینده بخش خصوصی در جلسات شورا برای این موضوع در صورت موافقت آن 

شورا مناسب است لذا پیشنهاد را منعکس تا اقدامات با سرعت بیشتری صورت پذیرد 
پیگیری مصوبات قبلی ( موضوع دوم) : مباحث مربوط به آب و سوخت در بخش کشاورزی: 

آقای عالمی رییس سازمان نظام صنفی کشاورزی استان: 

موضوع فرآیند خرید افزایش قدرت برق چاههای کشاورزی توسط کشاورزان برای جلوگیری از جرایم سنگین 
شرکت برق و یاجلوگیری قطعی برق که در جلسات قبلی مطرح و به جمعبندی رسید در بخشهایی پیگیری های ما 
موفق بوده اما در موارد مهمی بویژه در قلمرو شرکت آب منطقه ای به بن بست خورده و همکاری لازم صورت 
نمیگیرد البته شرکت برق در عدم قطع برق با ما همکاری داشته اما لازم است موضوع بصورت ریشه ای حل شود تا 
هم کشاورزان و هم شرکت برق با تکیه بر مستندات و مصوبات قانونی فعالیت خود را بدون دغدغه انجام 

دهند.بطور کلی آنچه در جلسه قبل تعهد نمودند عمل نشد.
البته قدم مهمی که امسال بر اساس کمیسیون ماده ١١ و تعیین مرز مجاز برداشت آب از چاههای کشاورزی در 
تهران برای کل کشور با تلاشهای مشترک نماینده محترم مجلس و سازمان نظام صنفی و وزارت جهاد کشاورزی و 
وزارت نیرو تصمیم گیری شد و پس از ٤٠ سال تعیین تکلیف گردید تا ٥٠٠٠ ساعت برداشت آب بعنوان یک مرز 
قانونی به تصویب رسید و این مصوبه می تواند راهنمای عمل برای سال زراعی ١٤٠٠-١٤٠١ و سالهای بعد آن 
گردد اما مشکل امروز ما زمانهای گذشته و ادعای شرکت آب منطقه ای مبنی بر مطالبه خسارت آب خوان یک 
انتظار غیر موجه و غیر قانونی ( بدلیل عدم تعیین مرز برداشت در آن سالها) وجود دارد و باید حل شود تا از این 
جرایم سنگین مورد ادعای سازمان آب منطقه ای که جریمه تعیین شده گاهی تا ١٠ میلیارد ریال بر دوش 
کشاورزان سنگینی می کند حل و فصل شود در این خصوص انتظار همکاری داریم در حالیکه اجرای بندهای الف 
و ب ماده ٤٤ قانون توزیع عادلانه آب مصوب ١٣۶١/١٢/١۶ همچنان مغفول مانده و کسی پاسخگوی آنها نیست 

که خسارتهای تحمیل شده به کشاورزان را دولت موظف به جبران بوده و هست.
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آقای آهنین پنجه مدیریت شرکت برق منطقه ای قم: 

بحث تجاوز قدرت از سوی حدود ٥٠٠ کشاورز دارای چاههای آب که علیرغم مساعدت شرکت برق همچنان 
ادامه دارد و این تخلف برای ما هم از اهمیت خاص برخوردار است و بهمین منظور وزیر محترم نیرو قول مساعد 
داده اند که جرایم ناشی از استفاده از قدرت غیر مجاز را در شرایطی مشمول بخشش قرار دهند و ما منتظر بخشنامه 
هستیم و از کشاورزان درخواست میشود بدهیهای جاری خود را پرداخت نمایند ما هم در خصوص عدم قطع برق 

همکاری را ادامه میدهیم.البته تا کنون ٥٠ درصد فرایند انجام شده است.
آقای حاجی رضا رییس سازمان جهاد کشاورزی استان: 

در رابطه باعث آب چاههای کشاورزی و برق مورد نیاز جهت استحصال آن همکاری پیوسته دستگاههای اجرایی 
را انتظار داریم.تا در این شرایط دشوار تامین نهاده ها و حل مشکلات پیرامونی موضوع آب و برق حل گردد 

آقای حاجی زمانی دبیر کل اتاق بازرگانی: 

علیرغم دعوت بعمل آمده در جلسه کارشناسی شورای گفتگو و این جلسه اصلی شورا از اداره کل آب منطقه ای 
استان متاسفانه شرکت ننمودند اما یکی از مصوبات جلسات قبلی تعیین تکلیف بدهی انباشته شده ناشی از قبوض 
برق و تجاوز قدرت می باشد که مقرر شده حدود ٢٠ درصد از هزینه برق مندرج در قبوض توسط مشترک 
پرداخت و برای بقیه تا صدور بخشنامه وزیر محترم نیرو و اعلام بخشودگی متوقف بماند. این موضوع توسط 
نماینده شرکت برق در جلسه کارشناسی شورای گفتگو مورد تصویب قرار گرفت ( جناب آقای غفوری نماینده 

محترم شرکت برق)
آقای امیدیان معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری: 

بدلیل عدم حضور مدیر عامل شرکت آب منطقه ای و یا نماینده آن در این جلسه قادر به جمع بندی نیستیم لذا طی 
حداکثر دو هفته آتی در دفتر هماهنگی امور اقتصادی و به ریاست آقای شیر محمدی جلسه فوق العاده کارشناسی 
شورای گفتگو تشکیل گردد و مصوبه لازم صورت پذیرد مصوبه آن جلسه بعنوان مصوبه شورا تلقی خواهد شد. 

همچنین در خصوص عدم قطع برق کماکان همکاری لازم از سوی شرکت توزیع برق بعمل آید.
پیگیری مصوبات جلسه قبلی بخش دوم از موضوع کشاورزی: 

آقای حاجی رضا رییس سازمان جهاد کشاورزی استان: 

کمبود سهمیه سوخت ماشین آلات کشاورزی بویژه تراکتورها کاملاً محسوس است و نیاز به مساعدت شرکت 
پخش نفت دارد حدود ٣٠ تراکتور قدیمی در استان واحد صلاحیت برای دریافت پلاک قانونی بدلیل استهلاک 
نیستند اما عملاً در بخش کشاورزی خدمات ارائه می دهند از طرفی برخی افراد از شرکتهای خدمات تراکتوری در 
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واحدهای دامداری استفاده می نمایند و در تمام طول سال با مشکل تامین سوخت بر مبنای ١٠ ماه ( از ١٢ ماه) 
روبرو هستند که نیاز به حمایت وپشتیبانی دارند. البته ما مکاتباتی برای افزایش سهمیه سوخت داشته ایم و در 
بخشی هم با شرکت نفت به توافق رسیدیم ولی نسبت به تامین کل نیاز هنوز کامل موضوع رفع نشده است و 

ضرورت افزایش سهمیه قطعی است.
آقای عالمی رییس سازمان نظام صنفی کشاورزی قم 

مشکل اصلی ما ورود به سامانه شرکت نفت (سدف) می باشد و تطبیق ماشین آلات پلاک گذاری شده با مقررات 
حاکم در شرکت نفت که با هماهنگی وزارت جهاد تنظیم شده در تضاد می باشد و روند ثبت نام را کند و گاهی 
متوقف می سازد بهمان دلایل که در اسلاید هم ذکر شده است و از جمله محدودیت سقف تعیین شده و از سوی 
دیگر محدودیت سهمیه  ١٠ ماه که در این رابطه باید گفت شرایط اقلیمی استان نیاز به بازنگری دارد و افزایش 

مدت تا ١٢ ماه از مطالبات بخش کشاورزی خواهد بود.
آقای حاجی زمانی دبیر کل اتاق بازرگانی قم 

در جلسات کارشناسی شورای گفتگو بحث تامین سوخت ماشین آلات کشاورزی مطرح و اختیار محدود و گاهی 
عدم اختیار شرکت نفت استان در خصوص تغییر در سهمیه یک مشکل جدی بوده است که در جلسه قبل  مقرر 
شد نامه ای با امضاء استاندار محترم به شرکت پخش فراورده های نفتی کشور در راستای پیشنهادات زیر ارائه 

گردد: 
الف) افزایش سهمیه ها متناسب با ظرفیت ماشین آلات موجود در استان و متکی به آمار و مستندات انجام پذیرد.

ب) جهت دامداریها بعنوان یک بخش مهم در استان بر مبنای ١٢ ماه سهمیه تصمیم گیری انجام گیرد.
ج) پیش بینی برای غیر مالکان تراکتور که از شرکتهای خدمات دهنده بهره گیری می نمایند سهمیه فوق العاده 

منظور شود. 
د) تعیین سهمیه خاص برای ٣٠ تراکتور قدیمی که مستندات آن توسط سازمان جهاد استان و تشکلهای بخش 

خصوصی مرتبط تهیه و ارسال خواهد شد.
ه) بدلیل شرایط اقلیمی استان قم و تغییرات فصلی طی سالهای اخیر سهمیه تعیین شده از ١٠ ماه به ١٢ ماه در سال 

تغییر یابد.
لذا پیشنهاد می شود با تهیه متن نامه حاوی ٥ مورد فوق موضوع را  با امضاء استاندار محترم به مرکز تصمیم گیری 

در تهران ارسال گردد.
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آقای شیر محمدی مدیر کل دفتر هماهنگی های امور اقتصادی استانداری قم 

مواردی که گفته شد و مورد تائید سازمان جهاد کشاورزی و تشکلهای مردم نهاد زیر مجموعه می باشد بصورت 
کامل پیش نویس نامه ای تهیه شود تا با امضاء استاندار محترم به مرکز ارسال گردد. لذا سازمان جهاد کشاورزی 
در این رابطه و بر مبنای تجربیات و مکاتبات قبلی اقدام لازم را انجام و پیگیری صورت پذیرد و همچنین شرکت 

نفت با مساعدت لازم بدلیل اهمیت بخش کشاورزی و اولویت آن اقدام مناسب انجام دهد.
دستور جلسه: 

سخنرانی معاونت دیپلماسی اقتصادی وزارت خارجه و طرح مشکلات کار آفرینان 

آقای الهیاری نائب رییس اتاق بازرگانی قم: 

ضمن خیر مقدم و تشکر از حضور جناب آقای دکتر صفری معاونت محترم وزارت خارجه به استان و با امید به 
تقویت کمی وکیفی صادرات استان که طبیعتاً بستر سازی و ایجاد زمینه درآمد ارزی برای کشور خواهد بود البته 
انتظار بخش خصوصی از وزارت خارجه و رایزنان بازرگانی و اقتصادی مستقر در سفارتخانه های ایران داریم که 
متاسفانه هم تعداد آنها کم است ( ظاهراً ۹ کشور) و هم کیفیت کار آنها ضعیف بوده و پاسخگوی شرایط اقتصادی 
امروز ما نیست و پیشنهاد دیگر بحث مهم تامین مالی ارزی واحدهاست که چون تامین آن از موجودی بانکهای 
داخل کشور با محدودیت روبروست وزارت خارجه و بانک مرکزی ترتیبی اتخاذ نمایید تا نمایندگی و شعب 
بانک توسعه اسلامی که استقرار آن کشور قطر می باشد و زمینه سیاسی مناسب برای ما فراهم می آورد ایجاد گردد 

و فضای سیاسی نشان میدهد استفاده از این ظرفیت هم امکان پذیر می باشد.
در اینجا از همکاران و فعالان اقتصادی اتاق بازرگانی درخواست می نماییم اگر مطالب دیگری بجز آنچه گفته شد 
وجود دارد مطرح تا از نظرات و ارشادات معاون محترم وزیر بهره مند شویم البته قبل از آن اطلاعاتی در خصوص 
شاخص های اقتصادی استان تهیه شده است که در پاورپوینت تهیه شده تقدیم می گردد از جمله وجود شهرک 
صنعتی و صنفی و شهرک های صنعتی خصوصی ومنطقه ویژه اقتصادی شرایطی را بوجود آورده تا حدود ۸٠ 
درصد صنایع ما در مجتمع های صنعتی متمرکز شده اند و یک ظرفیت تکنولوژیکی خوبی را بعنوان محرک 
صادرات فراهم ساخته اند همچنین وجود بیش از ٢٥٠٠ واحد تولیدی و ١٥٠٠ طرح نیمه تمام صنعتی و رتبه 
اقتصادی مطلوب استان در منظومه استانهای کشور مطالبات ما رابرای حمایت شوندگی از سوی سفارتخانه های 

ایران افزایش داده است.
آقای خواجه نصیر مدیر عامل شرکت پلاک سنگ: 
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اتفاق مهمی که در چند سال اخیر در استان و شهرک های صنعتی سلفچگان رخ داده است ایجاد بزرگترین 
کارخانه سنگبری در استان با آخرین تکنولوژی روز دنیاست و این شرکت قادر است حداقل سالانه ٣٠٠ میلیون 
دلار ارز آوری داشته باشد این واحد که در زمین بمساحت ٣٠ هزار متر مربع با ٢٤ میلیون یورو ارز ماشین آلات با 
تکنولوزی ایتالیایی ونصب کامل انجام و قادر به تولید سالانه ٣ میلیون متر مربع سنگ صادراتی می باشد و تا کنون 
٥٢ میلیارد تومان هزینه اجرایی داشته است و هم اکنون نیاز به سرمایه گذاری در بخش سرمایه در گردش داشته و 
متاسفانه منابع بانکی داخلی پاسخگو نیست از شما کمک می خواهیم ما رابه منابع مالی خارجی بنا به مسئولیت که 

در وزارت خارجه دارید وصل کنید.زیرا در هر حالتی باشد ما آمادگی داریم.
آقای آقاجانی رییس اتحادیه صادرکنندگان استان

دولت باید از تجربه بخش خصوصی در تجارت خارجی استفاده کند و روند اشتباه خود را در بخش های گمرک 
و بازگشت ارز حاصل از صادرات تصحیح نماید زیرا بخش خصوصی کمک یار بنیان اقتصاد جامعه است و میتوان 

از این طریق پایه های اقتصاد ملی را مستحکم نمود.
آقای حیدری مدیر عامل شرکت فریدولین: 

درخصوص دریافت ویزا از برخی کشورها ما با مشکل روبرو هستیم مثلاً همین کشور پاکستان که هر هفته دهها 
زایر حضرت معصومه (س) با ویزای دولت ما براحتی وارد کشور میشوند در مقابل آنها هم باید تسهیلات ویزایی 
قایل شوند که فردی مانند اینجانب بعنوان مدیر یک کارخانه تولیدی صادراتی ۸ ماه سرگردان برای دریافت ویزا 
نباشم حتی حضور سفیر در قم و قول مساعد او هم نتوانست مشکل را حل کند شما بعنوان معاون اقتصادی وزارت 
امور خارجه بایستی در مذاکرات فی ما بین مشکلات ما را مطرح و تعادل برقرار فرمایند تا همانطور که ما برای 

ویزای زیارتی تسهیلات قایل می شویم آنها هم انجام وظیفه نمایند که بنظر میرسند آنها بر ما مسلط هستند.
نکته دوم سواد و اطلاعات و تخصص رایزنان بازرگانی است که تا کنون کمک موثری برای ما نبوده اند و ما را با 
مشکلات برون مرزی تنها میگذارند.امیدواریم با دیپلماسی اقتصادی راهها و مسیر های تجاری را برای کارآفرینان 

اقتصادی هموار سازید تا بیش از این تحریمها به تولید داخلی ضربه نزند و هر کس وظیفه خود را عمل نماید.
آقای فراهانی مدیر کل اداره کل اقتصاد و دارایی استان قم: 

بسته شدن حسابهای اتباع ومصوبه شورای امنیت وزارت کشور مشکل حاد برای مناطقی نظیر استان ما که جمعیت 
قابل توجهی از اتباع افغانی و هندی و پاکستانی داریم شده است و سرمایه گذاری و پس انداز آنها را دچار نا امنی 
اقتصادی ساخته است. مطلب دوم پیشنهاد سازمان حمایت از سرمایه گذاری در خارج کشور و جمع آوری 
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اطلاعات از دو طرف برای راهنمای صادرکنندگان و سرمایه گذاران کشور می باشد که انتظار میرود وزارت 
خارجه با هماهنگی وزارت صمت و بانک مرکزی این مهم را به نتیجه برسانند و در شناخت امکانات اقتصادی 
کشورهای هدف بخش خصوصی را تقویت اطلاعاتی نمایند زیرا اطلاعات ناقص و مبهم ضربه مهمی را به روند 

سرمایه گذاری خارجی در کشور می زند.
آقای حاج ابراهیمی رییس اداره تعاون استان قم: 

اجرای نمایشگاه بزرگ مصالح ساختمانی در کشور روسیه( مسکو) با بیش از ١١٠ هزار متر مربع زیربنا و پیش بینی 
١۸۶ میز B2B برای گفتگوی تجار از یک طرف و حجم نیاز فراتر از ٥ میلیارد دلار در روس از طرف دیگر چشم 
انداز خوبی برای تبادلات تجاری بین دو کشور بوجود آورده است و اجرای این نمایشگاه با مسئولیت اتاق تعاون به 

اجرا درخواهد آمد و طبیعتاً همکاریهای وزارت خارجه در تحقق اهداف می تواند اثربخش باشد.
آقای امیدیان معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری: 

مطالبی که امروز با حضور معاون اقتصادی وزارت خارجه مطرح شد دغدغه بخش خصوصی است که امیدواریم با 
ارشاد ایشان راهکارهای خوبی بدست آید.

آقای دکتر صفوی معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت خارجه: 

مطالبی که گفته شد قابل پیگیری و تشکیل جلسات تصمیم گیری است که عناوین آنها بشرح زیر است و جناب 
آقای محسنی از دفتر معاونت مسئول پیگیری آنها هستند.

قرارداد ما با چین و شرایط محیطی بوجود آمده تحت تحریم غرب ما را ناگزیر ساخته است از این  -١
فرصت استفاده کنیم و با رایزنی صورت گرفته فرصنهای خوبی در این قرارداد دیده شده است  که 

امیدواریم بخش خصوصی از آن بهره مند شود.
وابسته های بازرگانی را وزارت صمت ( سازمان توسعه تجارت) و رایزنان اقتصادی را وزارت امور  -٢

خارجه تعیین می کند که در گذشته تعداد آنها بسیار کم بود و قرارست تا اخر سال به ٢٥ نفر برسد.
رایزنان سفارتخانه های ایران معمولاً قبل از اعزام به استانها سفر می کنند و اطلاعات را جمع آوری نموده  -٣

تا در محل ماموریت خود از آن بهره گیری کنند با آنها همکاری فرمائید.
اطلاعات حدود ٣٥٠ شرکت دانش بنیان در سایت وزارت خارجه بارگذاری شده و قابل بهره برداری  -٤

است.



تاریخ
شماره
ندارد

کریدورهای حمل و نقل و همچنین موضوع ترانزیت با حفظ حقوق دو طرف در حال برنامه ریزی و  -٥
اجراست.

چین بازار وسیعی تلقی می شود که برای صادرات فرش- زعفران- میوه پتانسیل خوبی دارد و ما کمک  -۶
می کنیم تا موانع حل شود.شما از این فرصت حداکثر استفاده را بنمایند.

بازار روس با ظرفیت جذب کالا به ارزش ٥ میلیارد دلار یک هدف مطلوب شناخته می شود و استان قم  -۷
می تواند در این بازار بویزه در حوزه مصالح ساختمانی و شیر آلات صنعتی که یک فرصت کم نظیر 

تلقی شود.بیشترین استفاده را ببرد
از موافقتنامه اوراسیا کمتر استفاده شده است برنامه ریزی وزارت خارجه استفاده بیشتر از این موافقتنامه و  -۸
بروزرسانی تعرفه های کالایی در آن با هدف کاهنده در دستور کار است.و شما برای طرح در دئر جدید 

مذاکرات پیشنهادات خود را ارسال نمایند.
جلسه در ساعت ١٣ به پایان رسید.
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مصوبات استانی

مصوبات استانی

تصمیمات عنوان دستور ردیف

پیرو مصوبات قبلی و دستور استاندار محترم در جلسه ٥١ شورا و فرایند طی 
شده مقرر گردید حداکثر تا یکماه آینده (تاریخ ١٤٠١/٠۶/٠٥) صدور سندهای 
مالکیت واحدها اداره کل راه و شهرسازی انجام پذیرد و در صورت صلاحدید 
شورای حفظ حقوق بیت المال استان نماینده بخش خصوصی با معرفی اتاق 
بازرگانی در جلسات شورا پیرامون این موضوع شرکت نمایند( پیگیری: اداره 

کل راه و شهرسازی استان)

پیش از دستور
پیگیری اسناد کارخانجات جاده قدیم 

تهران
۱

آقای حسینی رییس حراست اداره کل راه و شهرسازی بعنوان رابط و هماهنگ 
کننده بین سیستمی در اداره کل راه و شهرسازی تعیین شده است لذا با نماینده 
بخش خصوصی در موضوع صدور اسناد مالکیتی هماهنگ خواهد شد تا با 
سرعت بیشتری در جهت رفع مشکل ١٢٠ شرکت تولیدی اقدام صورت 

پذیرد(پیگیری: اداره کل راه و شهرسازی استان)

پیش از دستور
پیگیری اسناد کارخانجات جاده قدیم 

تهران ۲

مقرر گردید جرایم برق مندرج در قبوض برق و چاههای آب کشاورزی مبنای 
قطعی برق قرار نگیرد و تا وصول بخشنامه وزیر نیرو جریمه و قطع برق متوقف 

بماند.( پیگیری: شرکت برق)

پیش از دستور
پیگیری مسائل و مشکلات آب بخش 

کشاورزی
۳

جلسه فوق العاده کارشناسی شورای گفتگو در خصوص بحث حل مشکلات 

چاههای کشاورزی کشاورزان در دفتر هماهنگی امور اقتصادی تشکیل و 

مصوبات آن مصوبه شورای اصلی گفتگو تلقی خواهد شد( پیگیری: اتاق 

بازرگانی قم )

پیش از دستور

پیگیری مسائل و مشکلات آب بخش 
کشاورزی

۴

مقرر شد رایزنان منصوب شده برای سفارتخانه ها قبل از اعزام به محل 

ماموریت جهت حضور در استانها و از جمله استان قم ظرفیتهای هر استان را 

شناسایی نمایند.(پیگیری: دبیرخانه شورای گفتگو)

دستور جلسه: 

دیپلماسی اقتصادی وزارت خارجه ۵
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مقرر شد رابط معاونت اقتصادی دولت( آقای محسنی) جلسات کارشناسی با 

فعالان اقتصادی استان جهت دریافت اطلاعات و هماهنگی های لازم و حل 

مسائل تخصصی حوزه معاونت اقدام نماید.

(پیگیری: وزارت امور خارجه و دبیرخانه شورای گفتگو )

دستور جلسه: 

دیپلماسی اقتصادی وزارت خارجه
۶

مصوبات ملی:

مصوبات ملی

تصمیمات عنوان دستور ردیف

۱


